
Referat for bestyrelsesmøde på Randers Lille Skole  

Dato 9.11 

Ordstyrer Rene Berg 

Referent Heidi Lykke Schøler 

Afbud:  Steffen, Sara, Louise, Jan og Mads 

Dagsorden Indhold Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  Dagsorden godkendt 

   

2. Godkendelse af referat  Referat godkendt 

   

3. Planlægning af kommende 

arrangementer 

- Arrangementer for 

forældrekreds 

- Fællesmøde i januar 

 

 

- Generalforsamling 

 

 

 

 

Fællesmøde med personalet 17.00 -19.30 

 

 

Det drøftes hvorvidt der skal laves forretningsorden for 

generalforsamling 

 

 

 

Forældre/personalefest 3.3.2023 

Ina, Tina, Charlotte og Rene har meldt sig til 

festudvalg 

 

 

 

Generalforsamling 23.3.2022 

Der udarbejdes generel forretningsorden 

forud for generalforsamling 

 

 

 

  



4. Årshjul 

- Forretningsorden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forretningsorden godkendt med flg 

ændringer… 

 

Pkt.2 

Fra 

Formanden orienterer på førstkommende 

bestyrelsesmøde sammen med skolelederen 

om bestyrelsens forretningsorden, samt 

investeringsstrategi. 

Til 

Formanden orienterer på førstkommende 
bestyrelsesmøde sammen med skolelederen 
om bestyrelsens forretningsorden, 
kompetenceplan og årshjulet. 
 

Pkt.10 

Fra 

Enhver fremmødt er berettiget til kort at få sin 

afvigende mening indført i 

beslutningsprotokollen/referatet. 

Til 

Ethvert fremmødt bestyrelsesmedlem er 
berettiget til kort at få sin afvigende mening 
indført i referatet. 
 

Pkt.13 

Fra 

Skolens elever, ansatte eller 

forældrekredsmedlemmer har, efter 

forudgående aftale med formanden, adgang 

til at deltage den første halve time af 

bestyrelsesmødet uden stemmeret. 



 

 

 

 

 

 

 

 

- Budgetopfølgning 

 

 

 

 

 

- Kommende budgetår, 

investeringer mv 

 

 

 

 

 

- Vedligeholdelsesplan 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gennemgang af budget. Det kan forventes at posten til 

vikarer overskrides, der er opmærksomhed på dette. Bussen 

er til reparation hvilket medfører øgede udgifter til både bus 

og elevtransport. 

Der er mindre renteudgifter end budgetteret 

 

Drøftelse, stadig for mange ubekendte til at fastlægge næste 

års budget 

 

 

 

 

 

Orientering om radonmåling.  Radonmåling igangsat. Målere 

kommer til at stå 3-6 måneder. Rådgivning hvis der er radon 

koster mellem 10.000 og 15.000 

Til 

Skolens elever, ansatte eller 
forældrekredsmedlemmer kan, efter 
forudgående aftale med  
formanden, deltage på bestyrelsesmødet 

uden stemmeret. 
 

 

 

 

 

 

 

Vedligeholdelsesplan - Anna Mette, Claus, Ove 

og Else sammenholder næste års budget (når 

det foreligger) med budget for 

vedligeholdelses-plan og det besluttes hvilke 

punkter i vedligeholdes-planen der skal 

prioriteres i næste budgetår. 

 

Radonmåling igangsat.  

   

5. Orientering fra ledelse 

 - APV 

Gennemgang af APV resultater i overskrifter. 

25 ud af 29 medarbejdere har besvaret. Lavere svarprocent 

end forventet. 

Generelt billede taler for en arbejdsplads med høj grad af 

trivsel.  

 

 

Der igangsættes proces hvor resultater 

fremlægges for personalegruppe, 

fokusområder fastlægges og drøftelserne om 

handlingsplaner påbegyndes. 

 

Det nye APV-værktøj evalueres når processen 

er afsluttet. 



Claus orienterer  

- Nyetableret pensionistklub for tidligere 

medarbejdere 

- Vinterkoncert 

- Forureningen på ”skolehavegrunden” er for 

massiv til det kan udbedres. Højbede med mere 

flyttes til RLS 

- Ny pedelmedhjælper i virksomhedspraktik 

- Der har været afholdt 3-skolemøde omkring 

lilleskolefestival. RLS var med til mødet på grund 

af værtsrolle i uge 25 i 2024  

- 2 nye lærere har været på ”Be cool” 

angsthåndterings kompetenceudvikling 

- God tilslutning til aktiviteter i det grønne hus. 

Alle hold er fyld op. 

Betina orienterer 

- Skolen er privilegeret med gode faste vikarer, 

ofte tidligere elever på skolen. Betina er bevidst 

om at være opmærksom og forudseende når der 

er gode kandidater. 

Rune orienterer 

- God balance mellem rutiner og nye tiltag i SFO.  

 

p 

 

 

   

6. Kommunikation 

- Hjemmeside 

 

 

 

- Arkiv 

 

 

 

 

- Orientering om tilbud på ny hjemmeside. Kort 

drøftelse af mangler ved nuværende 

hjemmeside 

 

- Orientering om etablering af digital 

billedatabase. Tidligere medarbejde Kisser gør et 

kæmpe stykke arbejde med at digitalisere og 

arkivere billeder fra skolen gennem årene. 

 



- Nyhedsbrev fra bestyrelsen -   

 


